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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY
határozat 91.§-ára írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazekas Sándor vidékfejlesztési
miniszterhez

„Lehetséges lesz-e a költségmegosztáson alapuló elszámolás a vízikőzmű-szolgáltatást igénybe vevő
fogyasztók számára? »

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Számos jelzés érkezett felém, mint országgy űlési képviselőhöz, hogy a Kormány idén februárban hozott
58/2013. rendelete, amely a víziközmű-szolgáltatásokról szóló törvény végrehajtási szabályairól szól
indokolatlan költségeket ró a fogyasztókra – különösen a tömbházak és a több lakásos panel-épületekben élők
esetében .

A rendelet alapján a jelenleg él ő mellék vízmérős szolgáltatási szerződés a nem hiteles mellékmérőket elismeri,
mint korlátlan határidej ű költségmegosztókat .
A jelenleg hatályos törvény is a bekötési főmérőt tekinti irányadó mérőnek, így teljesen indifferens, hogy a
hiteles mellékmérők és a bekötési íómérő, vagy a nem hiteles mellékmérő és a bekőtési főmérő közötti
különbséget fizeti meg az épület közössége. Egyik esetben sem éri kár a szolgáltatót, viszont korlátozza a
szabad választási lehetőségét a fogyasztónak.
Az egyik megoldás talán az lehetne, ha elfogadnák a költségmegosztásos elszámolást, amely a bek őtési
főmérőre épülne, vagy egy másik lehetőség a kizárólag hiteles mellékmérőkre vonatkozó közvetlen elszámolás i
pont lehetne, amely esetben a bekötési vízmér ő nem jelenik meg az elszámolás során. Más területen pl. a
távhőnél elfogadott a tényleges fogyasztás költségfelosztása .
Mindenesetre a probléma sok családot, társasházat, lakásszövetkezetet érint, így valamilyen megoldásra, a
helyzet tisztázására szükség lenne.

Kérdezem tehát miniszter urat, van-e lehetőség a szabályok módosítására, a költségmegosztáson alapul ó
elszámolás bevezetésére ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2013 . június 19.

Tisztelettel :

Pál Béla
országgyűlési képviselő
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